
Liste evidentiranih
kandidatov izglasovane

Delegati naše občine so se kar v 85 odstotni
udeležbi zbrali na drugi kandidacijski konferenci,
ki je bila 13. februarja.

Delegati so dobili v razpravo Oceno o delova-
nju skupščin in njihovih delovnih teles ter nosil-
cev vodilnih delegatskih funkcij v naši občini. V
njej je predvsem ugotovljeno, da je bilo v dvelet-
nem delu tretjega delegatskega obdobja tako v
skupščini občine kot tudi skupščinah satnouprav-
nih interesnih skupnosti opravljeno veliko delo v
pogledu vsebinskega razvoja socialističnih sainou-
pravnih odnosov in razvoja delegatskega sistema.
Prav gotovo so k temu prispevali tudi izvoljeni
funkcionarji posameznih skupščin s svojitn aktiv-
nim, angažiranim in koordiniranim delom v okvi-
m skuplčin in njihovih organov, vplivanjem na
delo strokovnih služb ter pri tekočem vkljudeva-
nju v razprave in razreševanje problematike na
občinskem, mestnem in republiškem nivoju.

Pokazatelj dobrega in prizadevnega dela je tudi
ta, da se odzivnost delegatov na sejah izboljšuje in
se že ugotavlja tehtpejša in obsežnejša razprava
na sejah zborov, čeprav je še vse premalo pri
interesnih skupnostih sporazumevanja in usklaje-
vanja različnih interesov uporabnikov in izvajal-
cev. Seveda so ie nekatere pomanjkljivosti s kate-

. rimi se bo potrebno spopasti v prihodnjem man-
datu.

K tej oceni je bilo podano tudi poročilo o
, poteku aktivnostt v pripravah na volitve, v razpra-
vi pa so navzoči delegati poudarili, da je bilo
gradivo za drugo kandidacijsko konferenco po-

. sredovano zelo pozno, zato v nekaterih temeljnih
delegacijah niso mogli razprave izpeljati tako kot
bi morali. Nadalje so pripomnili, da so obrazloži-
tve pn nosilcih odgovomih funkcij v skupščinah
družbenopolitičnih skupnosti in interesnih skup-
nosti mesta in republike preskope odnosno, da so
evidentirani možni kandidati premalo predstav-
ijeni, še zlasti pa premalo utemeljeni predlogi, pri
katerih je prišlo do sprememb! Prav tako so dele-

gati menili, da ni prav, da je skoraj v vseh prime-
rih ponujena pri vsaki funkciji le ena možnost
oziroma en kandidat in tako delegati nimajo mož-
nosti izbire. In ne nazadnje je bilo postavljeno
vprašanje, kako bo s kontinuiteto dela omenjenih
skupščin, saj v sedanji situaciji večina evidentira-
nih možnih kandidatov za nosilce vodilnih funkcij
ponavlja mandat! Tako bodo čez dve leti te funk-
cije prevzeli popolnoma novi kandidati, vsaj v
večini primerov in prav bi bilo, da bi delegatom že
zdaj ponudili rešitev, kako bomo lahko to uresni-
čili ne da bi pri tem trpelo delo in delegatski
sistetn.

Na kratko povzet zaključek: v prihodnje se bo
potrebno v vseh sredinah temeljito pripraviti na
naslednje volitve. Delegati so nato izglasovali vse
liste evidentiranth možnih kandidatov za vodilne
funkcije v naši občini (kandidate objavljamo na
drugi strani) kot tudi v mestu, republiki in federa-
ciji.


